

集團簡介

CORPORATE PROFILE

中國稀土控股有限公司為中國著名的稀土及耐火材料產品製造商。本集團於一九九九年十月十五日在香港聯合交易所有限公司上市，成為中國首間在海外上市的私有稀土及耐火材料生產企業。

本集團的業務始於一九八七年中國江蘇省宜興市，經多年的努力，本集團由一間稀土分離廠發展成為今天國際知名的稀土及耐火材料製造商。

稀土產品廣泛應用於傳統以至高科技行業，而耐火材料則應用於各種工業的高溫處理設備。為滿足市場需求，本集團正積極研發新產品，尤其是環保及創新高增值產品更為本集團之發展重點。

本集團廣泛採用尖端科技及精密的生產設施以生產最優質的產品。本集團更於一九九九年一月榮獲ISO 9002標準認證證書。

時至今日，本集團的稀土產品及耐火材料產品年產量分別達6,500噸(REO)及50,000噸，其中稀土產品大部份出口至美國、日本、歐洲及韓國，而耐火材料產品則主要內銷及出口至日本。

China Rare Earth Holdings Limited is one of the leading and most recognized rare earth and refractory products manufacturers in the People's Republic of China ("PRC"). It has been listed on The Stock Exchange of Hong Kong Limited since 15 October 1999, becoming the first Chinese private enterprise engaging in the manufacture of rare earth and refractory products listed outside of the PRC.

The Group commenced business in 1987 in the city of Yixing, Jiangsu Province, with the establishment of a rare earth separating factory and has grown rapidly to become a well-respected rare earth and refractory products manufacturer.

The applications for rare earth products ranged from many traditional industries to the high technological arena. Refractory products are used extensively in heat-treatment facilities for various industries. To cater for the market demand, the Group has continued to develop new products, especially environmental friendly and innovative high value-added products.

To produce the best products, the Group has adopted cutting-edge technologies and sophisticated production facilities. It successfully obtained ISO 9002 quality certification in January 1999.

Today, the Group's annual production capacities reach 6,500 tonnes (REO) of rare earth products and 50,000 tonnes of refractory products. Rare earth products are mainly exported to the United States, Japan, Europe and Korea whereas refractory products are mainly for domestic sales and export to Japan.